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شهــــــادة تسجيـــل
Certificate Of Registration

Certification Number R‐T‐19‐00281 رقم الش ادة

Name of the Applicant Element Materials Technology ME Limited Abu Dhabi إسم ا   ة

Initial Issue Date 23‐October‐2018 تار خ الإصدار لأول مرة

Expiry Date 22‐October‐2019 تار خ الإن  اء

Trade Licence No CN‐1001732 رقم الرخصة التجار ة

Address (Sas Al Nakhl ‐ Abu Dhabi, United Arab Emirates) العنوان

Registration Scopes Testing Laboratory مجالات ال   يل

This certificate is valid for the CAB having the same trade license and address mentioned

above. It’s applicable for renewal, updates within compliance of the technical

requirements,the related standards and the registered scopes are subjected to continuous

compliance with the requirements of the authority.

 عت    ذه الش ادة صا  ة للرخصة التجار ة والعنوان المذ ور أعلاه.كما بالام ان إعادة تحديث

وإعادة الإصدار ح   تار خ الان  اء المدون أعلاه. شر طة استمرار ا   ة المذ ورة أعلاه    تطبيق

المواصفات والمتطلبات الفنية المرتبطة   ا.وتتحمل ا   ة مسؤولية الش ادات الصادرة ع  ا.وتخضع

مجالات ال   يل المذ ورة    ش ادة ال   يل المرفقة لعمليات متا عة لاحقة من قبل ال يئة.

This is an electronic certificate and does not require stamp and
signature. Visit ENAS website www.enas.gov.ae to verify this certification.

Any alternation or modification on this certificate will affect its
validity.

600-565554

ص .ب 2166 أبوظ   الامارات العر ية المتحدة
P.O.BOX 2166, Abu Dhabi - United Arab Emirates

 ذه الش ادة صدرت الك  ونيا ولا تحتاج   تم او توقيع. 

للتأكد من   ة  ذه الش ادة ير   ز ارة موقعنا ع   الان  نت www.enas.gov.ae اي كشط او  غ  

    ذه الش ادة يلغ  ا.

Initial Registration Date: 23/October/2018 October/2018/23تار خ منح ال   يل لأول مرة:

www.enas.gov.ae
www.enas.gov.ae

